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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 8 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 01. 06. 2023, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:00 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 25. 05. 2023 do 01. 06.2023, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni: Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Hynek Jan, Samohýl Jan, Sázel Josef, 

Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, Šulistová Radka 

 

Omluveni: 0 

 

Nepřítomni: 0 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Jana Samohýla a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Pavel Holomel a Jan Hynek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Jana Samohýla a ověřovateli Pavla 

Holomela a Jana Hynka  

Výsledek hlasování: Pro     11 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/8/23 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu 

3) Kontrola zápisu č. 7 ze dne 27. 04. 2023 

4) Finanční záležitosti 

5) Různé 

6) Diskuze 

Výsledek hlasování: Pro     11 Proti      0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/8/23 bylo schváleno. 
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3. Kontrola zápisu č. 7 ze dne 27. 04. 2023 

 

Předsedající informoval, že obec Dubné vybrala na benefiční akci „Dubenský běh pro dobrou 

věc“ přes 530 tisíc korun. Na vyvěšený záměr pronájmu prostor u keramičky se přihlásili dva 

zájemci, nyní se řeší konkrétní prostory a kdy bude uzavřena smlouva o pronájmu. Dále 

přesedající informoval o úspěšném průběhu tradičního pálení čarodějnic a stavění májky a 

poděkoval všem, co se podíleli na organizaci, hlavně hasičům. 

 

4. Finanční záležitosti 

Předsedající předal slovo předsedovi finančního výboru P. Holomelovi, který seznámil 

zúčastněné se stavy na účtech a rozpočtovými změnami. 

 

4.1. Pavel Holomel seznámil přítomné s finančními stavy na účtech ke dni 1. 6. 2023. 

- stavy na účtech k 1. 6. 2023 

  BÚ ČSOB                  2.228.735,93 

  SÚ ČSOB                         1.323,53 

  TÚ ČSOB                  4.095.681,61 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                22.474.659,32 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                10.000.000,00 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                       222.845,72 

  BÚ KB                          350.595,84 

  Celkem                    39.73.841,95 

- příjmy a výdaje k 1. 6. 2023 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

příjmy                         29.002.195, --           13.629.844,33  

výdaje                         33.750.910, --           10.750.623,71 

4.2. Pavel Holomel dal zastupitelům na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2023, odsouhlasené 

starostou dne 4. 5. 2023 (viz příloha). 

5. Různé 

5.1. Předsedající informoval o zahájení stavebních prací na přípravu mobiliáře před obecním 

úřadem. Instalace by měla proběhnout do 23. 6. 2023. 

 

5.2. Předsedající informoval o žádosti o napojení firmy Seterm na kanalizaci a vodovodní řád. 

Zároveň sdělil, že firma přihlásila své podnikání do obce, z čehož plyne daňový přínos do 

rozpočtu obce.  

 

5.3. Dále informoval o dopisu právního zástupce pana             a s jeho návrhy řešení náhrady 

škody ohledně pozemku listu vlastnictví č. 907 k.ú. Hrdějovice. Obec spolu s právním 

zástupcem obce připraví varianty řešení. 

 

5.4. Inspektorát bezpečnosti práce vyhotovil rozhodnutí v případu smrtelného úrazu ze srpna 

2022. Spolu s právníkem bude podáno odvolání na finanční pokutu. 
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5.5. Předsedající informoval o podané dotační žádosti na MMR. Jedná se o opravu asfaltového 

povrchu v Těšínské ulici. V případě získání dotace a realizace akce budou diskutovány možné 

opravy kanalizace či kabelů s firmami Čevak a EG.D. 

 

5.6. Předsedající sdělil, že bude podána žádost na MMR na realizaci nástavby ZŠ. Dále 

informoval o bodovém hodnocení projektu a vybídl k diskuzi nad výší spoluúčasti obce 

(zastupitelé dostali na stůl přehlednou tabulku). Po krátké diskuzi se zastupitelé shodli na vyšší 

spoluúčasti obce, ale s vyšším bodovým hodnocením, což zvyšuje šanci na získání dotace. 

Vzhledem k tomu, že žádost o dotaci na MF nebyla úspěšná, je připravena tato žádost na MMR. 

Předsedající dále sdělil, že vzhledem k potřebnosti stavebních úprav ve škole je obec připravena 

tuto stavbu realizovat z vlastních prostředků. Tento postup byl diskutován se zastupiteli na 

pracovní schůzce. V této souvislosti se vedla diskuze o nutnosti nového výběrového řízení. 

Předsedající vysvětlil, že po konzultaci se zpracovatelem žádosti o dotaci to nutné není, ale 

přesto se zastupitelé tuto věc rozhodli řešit usnesením, na kterém se po kratší debatě shodli. 

Následně se přistoupilo k hlasování. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s realizací nástavby ZŠ za použití vlastních zdrojů 

při zachování původního výběrového řízení a vybraného zhotovitele stavby, které bylo 

realizováno v rámci podání žádosti na MF.  

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti      0 Zdrželi se     2 (Haikl, Šulistová) 

Usnesení č. 3/8/23 bylo schváleno. 

         

5.7. Předsedající dále informoval o stavu potrubí u kaple na Těšíně. Věc je potřeba urgentně 

řešit a v současné době se hledá nejlepší možnost řešení opravy. 

 

5.8. Dále byla sdělena nutnost opravy nefunkčních sloupů místního rozhlasu. Věc byla již 

konzultována s firmou, která v obci realizovala místní rozhlas. 

 

5.9. Předsedající dále informoval o schůzce s panem Bícou a o jeho návrhu na finanční podporu 

nákupu dronu na vyhledávání srnčat na polích v době zemědělských prací. Zastupitelé souhlasí 

a pan Bíca bude vyzván, aby podal žádost na obec. 

 

5.10. Dále informoval o žádosti firmy Ledax o finanční příspěvek. Tato firma poskytuje mimo 

jiné hospicovou pomoc občanům. Zástupce Ledaxu bude vyzván o upřesnění své činnosti 

v Hrdějovicích, zvláště jestli finanční pomoc půjde přímo občanům Hrdějovic. Zastupitelé 

nejsou v zásadě proti pomoci občanům v této obtížné situaci. Bylo i připomenuto, že je více 

organizací, které se zabývají touto sociální služnou. 

 

5.11 Předsedající zmínil studii Krajského úřadu Jihočeského kraje ohledně zpřístupnění Ort, 

ale vše ještě záleží na jednání s majiteli pozemků kolem a následném umístění vstupní budovy. 

 

5.12. V neděli 4.6. od 14,00 bude na fotbalovém hřišti dětský den. Krátce se ještě řešili některé 

organizační okolnosti. 

 

6. Diskuse 

 

Zastupitel Haikl se zeptal na situaci s přechodem v Luční ulici. Věc se posunula směrem 

k možnému řešení realizace přechodu. S vlastníky pozemků je aktuálně jednáno o možnosti 

stavby na cizím pozemku. 
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Další dotaz směřoval k situaci v keramičce. Starosta se zúčastnil schůzky s panem Malenou, 

kde mu bylo sděleno, že keramička nadále pokračuje. Ze strany provozovatele byla dána 

výpověď dvěma zaměstnankyním. Zastupitelka Šulistová hodnotila tyto výpovědi jako velmi 

nešťastné. Vzhledem k originalitě hrdějovické keramiky nebude snadné najít výhledově 

náhradu za pracovnice, které znají tradiční postupy. Zastupitelé celkově vidí komunikaci 

s nájemcem jako značně komplikovanou. Zároveň předsedající informoval o návrhu nájemce 

na realizaci stavebních úprav v keramičce a vytvoření prostoru pro workshopy a další edukační 

činnost. Zastupitelé dále diskutovali o různých možnostech zachování výroby tradiční 

keramiky, což je jednoznačná priorita současných zastupitelů. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a sdělil, že další zastupitelstvo bude 29. 6. 

2023, následně ukončil zasedání zastupitelstva v 19:40 hodin. 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina zastupitelů 

3) Prezenční listina hostů 

4) Rozpočtové opatření č. 6/2023 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne ……………………… 

 

Zapisovatel:   Jan Samohýl  ........................................... 

 

Ověřovatelé:  Pavel Holomel  ........................................... dne ………………………. 

 

  Jan Hynek  ........................................... dne ……………………….. 

 

Starosta:     Petr Stejskal  …........................................   


